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• Ο Γ. Παπαντω

νίου άλλαξε 

πέντε φορές 
τα οικονομικά 

στοιχεία για να 
δυσφημήσει 
τη Ν.Δ!

ΜΕΡΟΣ
156ον

Μ ητσοτάκης: Λέει ψέματα 
ο «οπορτουνιστής» Γιάννος

Σ το πλαίσιο της προετοιμασίας 
της κυβέρνησης του κ. Σημίτη. 
I ενόψει της Συνόδου κορυφής 

που θα γινόταν στην πόλη Santa Marla 
da Feira της Πορτογαλίας στις 19 και 20 
Ιουνίου, όπου και θα επικυρωνόταν και 
επίσημα η απόφαση της Ε.Ε. για την 

ένταξη της Ελλάδος στην ΟΝΕ, 
στην Αθήνα πραγματοποιήθηκε 
Υπουργικό Συμβούλιο στις 14 
Ιουνίου 2000.

Ωστόσο, ενώ το κυρίαρχο 
ζήτημα ήταν το θέμα της 

ένταξης στην ΟΝΕ, καθώς εί
χαν επιτευχθεί τα ονομαστι
κά κριτήρια της σύγκλισης, 
τελικά το ζήτημα που μο

νοπώλησε τη συνεδρίαση 
εκείνου του Υπουργικού 
Συμβουλίου ήταν η κριτι
κή που άσκησαν ορισμέ
νοι υπουργοί και πρωτο
κλασάτα στελέχη του 
ΠΑΣΟΚ στις ανακοινώσεις 
που είχε κάνει την προη
γούμενη ημέρα ο κ. Πα- 
παντωνίου, σχετικά με 
τις ιδιωτικοποιήσεις στις 

ΔΕΚΟ. Σύμφωνα δε με τα 
δημοσιεύματα της ημέρας 

εκείνης, οι τότε υπουργοί ΠΕ- 
ΧΩΔΕ, Κ. Λαλιώτης, Εσωτερικών, 

Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρω
σης κυρία Βάσω Παπανδρέου, Αμύνης 
Άκης Τσοχατζόπουλος και Μεταφο
ρών κ. Χρ. Βερελής άσκησαν έμμεση 
πλην σαφή κριτική στην οικονομική 
πολιτική που ακολουθούσε ο κ. Παπα- 
ντωνίου. Ο Κ. Λαλιώτης φέρεται να εί
πε στον κ. Παπαντωνίου ότι η πώληση 
πλειοψηφικού πακέτου 51% των ΔΕΚΟ 
«δεν συνάδει με τις αρχές του ΠΑΣΟΚ», 
ενώ οι Άκης Τσοχατζόπουλος και Βάσω 
Παπανδρέου με τα όσα είπαν άφησαν 
αιχμές κατά του κ. Παπαντωνίου για το 
πρόβλημα της ανεργίας.

Γιάννος: «Με το σπαθί μας στην ΟΝΕ»

Πάντως, μετά τη λήξη του Υπουργικού 
Συμβουλίου, ο κ. Παπαντωνίου αναφέρθη
κε στα όσα είπε στο Υπουργικό Συμβούλιο 
για την ένταξη της Ελλάδος στη ζώνη του 
ΕΥΡΩ υπογραμμίζοντας με έπαρση ότι με 
την ένταξη της χώρας μας στη ζώνη του 
ΕΥΡΩ «για πρώτη φορά στην ελληνική 
ιστορία, η Ελλάδα μπαίνει στην πρώτη ευ
ρωπαϊκή ταχύτητα», λησμονώντας, βέβαια, 
ότι κανονικά η Ελλάδα θα έπρεπε να είχε 
μπεί στις χώρες της ζώνης του ΕΥΡΩ από
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τον Μάιο του 1998!
Παράλληλα, επανέλαβε, στο γνωστό 

«διθυραμβικό» μοτίβο, τον ισχυρισμό ότι η 
Ελλάδα «μπαίνει με το σπαθί της στην 
ΟΝΕ» και χωρίς όρους και δεσμεύσεις και 
πρόσθεσε ότι η πολιτική που θα ακολου
θήσει η κυβέρνηση από εδώ και πέρα θα 
στοχεύει: στη διασφάλιση της σταθερό
τητας στην οικονομία, ςττην προώθηση των 
μεγάλων δημοσίων επενδύσεων, στις 
διαρθρωτικές αλλαγές και στην απελευθέ
ρωση της οικονομίας και την ενίσχυση της 
αναπτυξιακής πολιτικής με εισαγωγή νέων 
τεχνολογιών. Πρέπει να σημειωθεί ότι δύο 
ημέρες πριν, ο κ. Παπαντωνίου είχε απο
δώσει την καθυστέρηση της εισόδου της 
Ελλάδας στην ΟΝΕ το 1998, όχι στην απο
τυχία της οικονομικής πολιτικής του ΠΑ
ΣΟΚ, αλλά στην οικονομική πολιτική της 
κυβέρνησης Μητσοτάκη της περιόδου 
1990-1995.

Σπασμωδική αντίδραση Παπαντωνίου

Στις δηλώσεις εκείνες ήδη είχε απα
ντήσει η Ν.Δ. Ωστόσο, στις 15 Ιουνίου, 
έδωσε και τη δική του απάντηση με πολύ 
αιχμηρές δηλώσεις του κατά του κ. Παπα
ντωνίου, χαρακτηρίζοντάς τον «οπορτου
νιστή» ο πρώην πρωθυπουργός Κ. Μητσο
τάκης. Από την πλευρά του, ο κ. Παπαντω
νίου προσπάθησε να αντιδράσει στις τεκ
μηριωμένες επισημάνσεις του κ. Μητσοτά
κη. Με ανακοίνωσή του, διατύπωσε την 
άποψη ότι «η κατάσταση της οικονομίας το 
1993 είναι σε όλους γνωστή, δεν συγκα
λύπτεται με ψεύδη» και πρόσθεσε ότι «η 
κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ ανέστρεψε την αρ
νητική πορεία και οδήγησε τη χώρα στην 
ΟΝΕ διαψεύδοντας τις Κασσάνδρες». Επί
σης, ο κ. Παπαντωνίου ισχυρίσθηκε ότι «ο 
κ. Μητσοτάκης έχει ιδιαίτερα ενοχληθεί 
από την επιτυχία της οικονομικής πολιτι
κής», ενώ σχετικά με τον χαρακτηρισμό 
του ως «οπορτουνιστή» (σ.σ είναι αυτός 
που αλλάζει θέσεις-απόψεις), ο κ. Παπα
ντωνίου, αποφεύγοντας να εξηγήσει για
τί τελικά τόσο ο ίδιος όσο και το ΠΑΣΟΚ 
αποδέχθηκαν τελικά την αρχή της πώλη
σης του 51% του OTE σε ιδιώτες, αναφέρει 
τα εξής στην απάντησή του: «Όσο για τους 
προσωπικούς χαρακτηρισμούς περί "οπορ- 
τονισμού", ανήκω στο ΠΑΣΟΚ αφότου ει- 
σήλθα στην πολιτική ζωή. Πόσα κόμματα 
έχει αλλάξει ο κ. Μητσοτάκης;»

Στις δηλώσεις του κ. Μητσοτάκη, οι 
οποίες προκάλεσαν την προαναφερθείσα 
σπασμωδική αντίδραση του κ. Παπαντω
νίου, αφού επισημαινόταν ότι «ο κ. Παπα
ντωνίου αντιδρά με τελείως απαράδεκτο 
τρόπο στην κριτική που ασκείται κατά της 
πολιτικής του ή έλλειψης πολιτικής και 
μάλιστα όσον αφορά τις καθυστερήσεις 
στους τομείς των διαρθρωτικών αλλαγών 
και των ιδιωτικοποιήσεων.

»Οι επιμόνως επαναλαμβανόμενες συ
στάσεις των οργάνων της Ε.Ε. και άλλων 
διεθνών οργανισμών τι άλλο παρά αυστη
ρή κριτική αποτελεί;»

Σχετικά με τις κατηγορίες του κ. Παπα
ντωνίου ότι η κυβέρνηση της Ν.Δ. οδήγη
σε την οικονομία της χώρας στα πρόθυ
ρα της χρεοκοπίας, ο κ. Μητσοτάκης είπε 
ότι «ο κ. παπαντωνίου ψεύδεται εν γνώ- 
σει του, αφού για να στηρίξει την προπα
γανδιστική αυτή θέση του, άλλαξε μετά 
το 1993 τα σχετικά στοιχεία πέντε φο
ρές» και πρόσθεσε: «Ακόμη και με τα στοι
χεία του υπουργού, η κυβέρνηση της Ν.Δ. 
με τη μείωση του πρωτογενούς δημοσίου 
ελλείμματος σε τρία χρόνια είχε καλύψει 
πάνω από τον μισό δρόμο προς την ΟΝΕ, 
ενώ η κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ χρειάσθηκε 
επτά χρόνια για το υπόλοιπο της διαδρο
μής». Τέλος, όσον αφορά τις διαρθρωτικές 
αλλαγές, ο κ. Μητσοτάκης υπογράμμισε 
ότι «η Ν.Δ. είχε την πρωτοβουλία και την 
τόλμη να αρχίσει την εφαρμογή και προώ
θηση αλλαγών, όπως η αποκρατικοποίηση 
του OTE με τη συνεργασία στρατηγικού 
επενδυτή, τις οποίες το ΠΑΣΟΚ πολέμησε 
με λύσσα και τις οποίες τελικά επιχειρεί να 
τις εφαρμόσει σήμερα κακέκτυπα και έχο
ντας καταπιεί, όπως σε πολλά άλλα, τη 
γλώσσα του, έχει βγει στην αγορά εις ανα
ζήτηση στρατηγικών επενδυτών».

Για την πολιτική αυτή, κατέληξε ο κ. Μη
τσοτάκης, «πληρώσαμε βαρύτατο τίμημα. 
Πάντοτε όμως είχαμε το θάρρος να λέμε 
την αλήθεια και να πράττουμε το σωστό. 
Και σήμερα, η κριτική που ασκώ ουσιαστικά 
βοηθά την κυβέρνηση να πράξει το σωστό, 
γιατί η οικονομία μας είναι εθνική υπόθεση 
και όχι προσωπική υπόθεση του κ. Παπα
ντωνίου. 0 κ. Παπαντωνίου, αντιθέτως, 
οπορτουνιστής όπως είναι, από τη φύση 
του αδυνατεί να κατανοήσει ότι μπορεί να 
υπάρχουν πολιτικοί άνδρες που έχουν 
υπέρτατο κριτήριο το συμφέρον του λαού 
και λένε πάντα την αλήθεια, όσο δυσάρε
στη και αν είναι».
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